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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/20 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 === 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 797,124 (自昨晚 6pm +31,170)。死亡: 

42,636(+1,959)，治愈: 72,329(+1,992)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)  

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 3,213(+144)，总共测试 68,311 人，阳性率

4.70%；其中住院人数累计 268(+9)，占总病例的 8.34%；死亡病例累计 28(+1)，死亡率

0.87%；治愈 776(+97)人。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓(p=0.51)：

http://castut.org/covid-19/utah0420.png. 过去 14天平均增⻓率为每天 4.45%，过去 7天为每天

4.71%。郡(区)分布（格式：总病例/ 住院/ 死亡）：Salt Lake 1,671/ 140/ 15, Utah 498/ 26/ 5, 

Summit 331/ 31/ 0, Davis 242/ 21/ 2, Weber-Morgan 124/ 14/ 1, Wasatch 118/ 6/ 1, 

Southwest Utah 70/ 9/ 1, Bear River 55/ 10/ 1, Tooele 41/ 4/ 0, San Juan 29/ 5/ 2, TriCounty 

10/ 1/ 0, Central Utah 17/ 1/ 0, Southeast Utah 7/ 0/ 0. 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://castut.org/covid-19/utah0420.png
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3. 犹他州议会通过了 SB3004 法案，将建立一个负责在疫情影响下经济问题与公共卫生之间取得

平衡的委员会，同时起草“合理的指导方针”，根据该指导方针，医疗保健机构可以恢复提供选

择性手术和医疗服务；在经过修改的指导方针下，餐馆也可以恢复正常运营。 赫伯特州⻓签署了

SB3004，并强调了立法机关参与州对冠状病毒危机的应对的重要性。 

https://www.sltrib.com/news/2020/04/18/utah-leaders-impanel/  

4. 犹他州公立 K-12学校的教育⻓ Utah superintendent 在 4月 16 日州教育委员会会议上提出

建议：随着学习方法的改变，不应该有学生在本学期得到 F 级的成绩，因为他们适应了停课的学

校并在冠状病毒大流行期间尝试远程学习。 不过，最终的决定权还是在各学区和自我管辖的学

校，但是教育⻓鼓励他们的宽容。来源：https://www.sltrib.com/news/2020/04/18/no-student-

should-get-an 

5. 犹他州旅美科协金融知识介绍第 2 期：政府发钱$1200, 能帮到你吗？介绍新冠救助法案

（CARES Act ）。视频链接：https://youtu.be/KofRqLjkOhU。 

 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain提供 COVID-19自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

● 我们衷心希望你能把你所做的贡献，请告诉犹他华人华侨抗疫联盟：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9 

 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 ===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

【04/20 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 797,124(+31,170), Deaths: 42,636(+1,959), Recovered:72,329(+1,992). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).    

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 3,213(+144) confirmed 

cases total, number of people tested 68,311, positive rate 4.70%; Hospitalization 268(+9), 8.34% of the 

total cases; death cases 28(+1), death rate 0.87%; recovered cases 776(+97). The growth of coronavirus 

cases in Utah has been mainly following subexponential growth trend (p=0.51): 

http://www.castut.org/covid-19/utah0420en.png. The average growth is 4.45% per day for the last 14 

days, and 4.71% for the last 7 days. Distribution in counties/areas in the format of “cases/ 

hospitalization/ death”: Salt Lake 1,671/ 140/ 15, Utah 498/ 26/ 5, Summit 331/ 31/ 0, Davis 242/ 21/ 2, 

Weber-Morgan 124/ 14/ 1, Wasatch 118/ 6/ 1, Southwest Utah 70/ 9/ 1, Bear River 55/ 10/ 1, Tooele 

41/ 4/ 0, San Juan 29/ 5/ 2, TriCounty 10/ 1/ 0, Central Utah 17/ 1/ 0, Southeast Utah 7/ 0/ 0. 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://www.castut.org/covid-19/utah0420en.png
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3. Utah Legislature passed Senate Bill 3004 to create a commission that is charged with balancing 

economic concerns with public health while drafting “reasonable guidelines” under which health care 

providers could resume providing elective surgeries and procedures and restaurants could return to 

normal operations, albeit with modifications. Gov. Herbert signed SB3004 and underscores the 

importance of the Legislature's participation in the state's response to the coronavirus crisis. 

https://www.sltrib.com/news/2020/04/18/utah-leaders-impanel/  

4. Utah superintendent says，No student should get an F grade this quarter as learning shifts with the 

coronavirus and they adjust to schools being closed and trying to learn remotely during the coronavirus 

pandemic. She made the recommendation during a state Board of Education meeting on April 16. 

Districts and charters ultimately have jurisdiction over their grading, but she encouraged them to be 

lenient. Source: https://www.sltrib.com/news/2020/04/18/no-student-should-get-an 

 

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 
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